
Notulen Wijkraad Binnenstad  vergadering 3 mei 2023


Wijkraadsleden: 
Ria Tel, voorzitter 
Marjan Zoon, secretaris 
Tinka Nas, penningmeester 
Eric Siereveld 
Cees de Bruin 
Marijke Overdijk 

Bewoners: 
Derk Jan Wentink 
Jacques Amand 
Stewart Osborne 
Mw en dhr Hak 

Afwezig met bericht 

Frank van den Berg 

Bewoners 
Floor Tempelaars 
Hadewich Kapteijn 

1. Opening door de Voorzitter 

De Voorzitter, Ria Tel, opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom.  
Ze vraagt aan de bewoners of iemand bezwaar heeft dat zijn/haar gegevens in het verslag komen te 
staan. Niemand heeft bezwaar. 

2. Mededelingen 
- 4 mei dodenherdenking in de binnenstad. Is gepubliceerd op de website 
- Film over Miep Gies wordt uitgezonden op Discovery Chanel en is opgenomen in de Binnenstad.  



3. Notulen vergadering 22 feb 2023 en 29 maart 2023 

- Notulen van 22 feb worden goedgekeurd.  

- Notulen van 29 maart worden aangepast. Er is veel overlast vanuit de Jopenkerk wordt aangepast 
naar : Veel overlast vanaf het pleintje voor de Jopenkerk.  

4.  Update Speerpunten Wijkraad 

• Terrassen   

Op 28 maart 2023 heeft het College een besluit genomen over de nieuwe terrasregels. Op 
13 april jl heeft de commissie bestuur gedebatteerd over de nieuwe terrasregels. De 
horecaondernemers willen meer ruimte. Men ervaart de nieuwe regels als beperkende 
maatregelen.  

Het standpunt van de wijkraad is: 
In de nieuwe regels is er ruimte voor toegankelijkheid.  
De terrassen blijven nog steeds veel ruimte innemen 
Handhaving is een belangrijke schakel om te controleren of de regels ook worden nageleefd.  
Historische stad blijft onzichtbaar.       

Rondje kerk en schotten voor terrassen 
Deze regels zijn nog steeds onduidelijk en niet vastgesteld door het College 

Afspraken: 
1. Wijkraad schrijft brief aan burgemeester over het niet handhaven van de regels 
2. Wijkraad organiseert een thema avond en nodigt Viktor Walman (handhaving) uit.  
    

- Verkeer 

Kinderhuisvest 

Een bewoner constateert dat er veel te hard gereden wordt op de Kinderhuisvest. De wijkraad is in 
contact met de bewoner en de gemeente en dringt erop aan dat 30 km/uur het maximum moet zijn. 

Dinsdag 9 mei om 10 uur  wil Jaques Amand laten zien dat 30 km/uur hard genoeg is.  
De wijkraad wil aansluiten 

Afspraken: 

1. Wijkraad zal op 9 mei om 10 uur aansluiten bij de kleine actie Kinderhuisvest mag het wat 
langzamer.  

Autovrije zondag 

De gemeenteraad heeft een motie aangenomen om mee te doen met de Europese mobiliteitsweek.  

Er is aan de wijkraad gevraagd of zij mee willen doen aan een autoloze zondag op 17 september. 
2023.  

De wijkraad staat positief tegenover dit initiatief en zal zich aanmelden om mee te doen.  



Bustrillingen Jansstraat eo. 

Op maandag 8 mei as zal er een kleine afvaardiging van de Wijkraad samen met de bewoners de 
enquete bespreken.  

- Nachtcultuur 

Cees de Bruin heeft het webinar pilot vrije openingstijden bijgewoond.  

Hij heeft zich verbaasd over het feit dat er nog geen nulmeting heeft plaatsgevonden. De gemeente 
geeft ook niet aan dat ze er op stuurt om de deelnemers te monitoren.  

Standpunt van de wijkraad is dat er niet gestart kan worden zonder een nulmeting.  

Cees doet zelf , via de Stichting Geluidhinder,  geluidmetingen. In een app worden de resultaten van 
de metingen getoond.  

Het geluidsnivo komt soms tot 100 dB. 

Een nulmeting is dan ook dringend nodig.  

Afspraken: 

1. Wijkraad zal een brief naar het college sturen over haar standpunt dat een nulmeting noodzakelijk is 
om de pilot te starten.  

Rapport Nachtwacht 

Het rapport Nachtwacht is gepresenteerd het het blijkt dat 0,8 procent van de Haarlemmers behoefte 
hebben aan Nachtcultuur.  

Op de enquete hebben 396 mensen gereageerd, waarvan niet alle respondenten Haarlemmers 
waren.  

- Wijkraad naar Wijkplatform 

Het college wil aan de slag voor een sociale, groene en leefbare stad en vraagt inwoners en 
ondernemers om zelf ook met initiatieven komen voor de grote opgaven waar onze samenleving voor 
staat. Om méér betrokken Haarlemmers de ruimte te geven om de leefbaarheid in Haarlemse wijken 
te vergroten, zet het college in op wijkplatforms: een netwerk van bewoners, ondernemers en anderen 
in een wijk. Het wijkplatform zorgt voor verbinding tussen mensen en groepen in de wijk. En voor 
verbinding tussen de wijk en de gemeente.  

Het jaar 2023 zal gebruikt worden om samen met maatschappelijke organisaties, ondernemers en 
wijkraden hier vorm aan te geven . 

De projectgroep Transitie Wijkplatforms werkt de input uit die gegeven is door de ondernemers , 
maatschappelijke organisaties en de wijkraden . 

In September volgt een nieuwe bijeenkomst.  



- Stationsgebied 

De herontwikkeling Stationsgebied is opgeschoven naar december 2023 en het Programma van Eisen 
wordt verwacht in januari 2024. 

De parkeergarage wordt nu gerenoveerd.  

Lange Herenstraat 

Er zijn plantenbakken geplaatst om het hardrijden te ontmoedigen. De plantenbakken zijn voorzien 
van planten die de bewoners zelf gepland hebben en zullen onderhouden.  

Marijke heeft  namens de wijkraad ook plantjes gedoneerd.  

- Evenementen 

De evenementen kalender is besproken en geplaatst op de website.  

Afspraken: 

Marijke zal bij Wouter Maas navraag doen over het wel of niet doorgaan van Haarlem Jazz. 

5. Bewoners aan het woord 

Begijnhof 

Er is een gesprek geweest met de bewoners van het Begijnhof over de activiteiten in de Waalse Kerk.  

Dit gesprek heeft er toe geleid dat men eerst de omgeving zou opknappen, voordat er commerciële 
activiteiten in de kerk zouden plaatsvinden.  

Nu blijkt dat op Brokking en Bokslag Uitvaartbegeleiding de kerk in gebruik neemt als rouwkamer.  
Dit alles zonder vergunning.  
De bewoners zullen dit juridisch aanvechten 

Bakkumstraat 

In en rond de Bakkumstraat wordt veel in de openbare ruimte geürineerd. 

De heer Osborne zal Ingrid Hamer hierop aanspreken om te kijken voor maatregelen.  

Als dit niet lukt, zal hij de wijkraad informeren over verdere stappen die genomen moeten gaan 
worden.  



6. Rondvraag 

Veel anders taligen vinden de wijkraad niet doordat er gecommuniceerd wordt in het Nederlands.  

Kan de algemene informatie ook in het engels gepubliceerd worden? 

Antw: 

We communiceren in het Nederlands. Echter als service aan anders taligen zal de wijkraad zich 
beraden of bepaalde info ook in het Engels aangeboden kan worden.  

7. Sluiting  

De voorzitter sluit op 21:45 uur de vergadering.  

De volgende vergadering zal op 31 mei 2023 zijn.


